

简介

Introduction

钛和认证 (上海) 有限公司 (Ti Certification (Shanghai) Co.,Ltd.) 简称 TiCert.。

Ti Certification (Shanghai) Co.,Ltd. is called TiCert. for short.

TiCert.成立于 2016 年, 是经上海市市场监督管理局登记注册具有独立法人资格的第三方认证机构, 法定代表人郑希俊, 注册资金 1000 万人民币。TiCert.是经中国国家认证认可监督管理委员会 (CNCA) 批准的从事第三方认证的综合性认证机构, 认证资格批准号为 CNCA-R-2017-331。

TiCert.的商标和认证标徽为下图。TiCert.认证的标志是基于下图的认证标志。

TiCert. was established in 2016, TiCert. is a third-party certification body registered by the Shanghai Municipal Administration of Market Supervision with independent legal personality, legal representative Zheng Xijun, with a registered capital of 10 million RMB. TiCert. is a third-party certification body approved by the China National Certification and Accreditation Administration (CNCA), with the certification qualification approval number CNCA-R-2017-331.

TiCert.'s logo and certification mark are shown in the figure below, and the TiCert. certification mark is based on the certification mark shown below.

Ti Group | Ti Certification

作为您身边的解决方案提供商, TiCert.-钛和认证秉承"一切只为信任"的服务理念, 专注于技术服务、认证及评价等二方及三方服务, 秉承"以客户为中心, 不负信任, 坚持奋斗, 拥抱变化"的核心价值观, 不断丰富及完善服务项目, 不断培养及聚集行业专业人士, 持续为客户创造价值, 共同建设一个可持续发展的未来。

As your trusted solution provider, TiCert. is committed to the service philosophy of "All For Trust", specializing in technical services, certification, and evaluation for both second-party and third-party engagements. Guided by our core values of "customer-centricity, unwavering trustworthiness, relentless dedication, and embracing change," we continuously expand and refine our service offerings, cultivate and gather industry professionals, and consistently create value for our clients—working together to build a sustainable future.

TiCert. 严格遵守国家相关法律法规的规定,并按认可机构的要求建立并运行有效的质量管理体系,确保依据有关文件要求开展认证审核的管理和实施工作,使其满足国家、认可机构、认证自律要求和相关标准的要求;自觉接受国家认证认可监管部门和认可机构、认证认可协会的监督,为社会提供增值的认证服务;加强同国际认证机构的联系与合作,使 TiCert. 的认证审核能力具有国际水平。

TiCert. strictly adheres to relevant national laws and regulations, establishes and

Initial Publication Date: 2016.9.28 Implementation Date: 2025.06.13 Implementation Date: 2025.06.13 Issue 5 Page 1 of 3



maintains an effective quality management system in compliance with accreditation body requirements, and ensures that certification audit management and implementation meet national, accreditation, certification self-regulation, and standard requirements. We willingly accept supervision from national certification and accreditation regulatory authorities, accreditation bodies, and certification associations, providing society with value-added certification services. We strengthen collaboration and partnerships with international certification bodies to ensure that TiCert.' s certification audit capabilities meet international standards.

TiCert. 拥有一支来自国内各省市、各行业、具有扎实专业技术知识、丰富的管理理论和实践经验并熟练掌握管理体系认证标准、相关法律法规和审核技能的认证管理人员、审核员和技术专家队伍。

TiCert. boasts a team of certification managers, auditors, and technical experts from various provinces, cities, and industries across China. Our professionals possess solid technical expertise, extensive management theory and practical experience, and proficiency in management system certification standards, relevant laws and regulations, and audit skills.

TiCert. 有严格的保密规定和工作人员守则,维护被认证组织的合法权益。

TiCert. enforces strict confidentiality policies and staff guidelines to safeguard the legitimate rights and interests of certified organizations.

TiCert. 对经认证审核合格的组织,按规定进行认证注册,颁发认证证书。

For organizations that pass certification audits, TiCert. conducts certification registration and issues certification certificates in accordance with regulations.

TiCert. 全体人员向国内外各界人士致以崇高敬意!

All members of TiCert. extend our highest respect to friends and partners from around the world.

总 经 理: 杨坤

General Manager: Eric Yang

公司名称: 钛和认证 (上海) 有限公司

Company Name: Ti Certification (Shanghai) Co.,Ltd.

公司地址:上海市长寿路 767 号 7 层

Company Address: 7F, No. 767, Changshou Road, Shanghai

邮 编: 200060

Post: 200060

电 话: +86 21-52968886 Post Code:+86 21-52968886

Initial Publication Date: 2016.9.28 Implementation Date: 2025.06.13 Implementation Date: 2025.06.13 Issue 5 Page 2 of 3



传 真: +86 21-33250456

Fax: +86 21-33250456

网 址: <u>www.titcgroup.com</u> Website: www.titcgroup.com

邮 箱: contact.cbe@titcgroup.com

Email: contact.cbe@titcgroup.com

Initial Publication Date: 2016.9.28 Implementation Date: 2025.06.13 Implementation Date: 2025.06.13 Issue 5 Page 3 of 3